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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2016/17:776 Kvalitetspengar till lärarutbildningen

Över tid har den lärarledda undervisningstiden på lärarutbildningen minskat. 
För 40 år sedan hade lärarstudenterna i snitt 24 timmar lärarledd tid i veckan, 
vilket har sjunkit till mindre än 8 timmar per vecka i dag. Vi moderater ser 
positivt på att regeringen satsar ordentligt på att stärka kvaliteten inom 
humaniora och samhällsvetenskap på lärosäten där lärarutbildningar finns. 
Regeringen hävdar att man vill stärka kvaliteten inom de specifika ämnen som 
nämnts ovan, men vad man inte säger är hur dessa pengar kommer att 
distribueras. Hur stor del av de 900 miljonerna tillfaller lärarutbildningen?

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Helene Hellmark Knutsson:

Kan statsrådet redogöra för hur stor del av regeringens 900 miljoner som är 
avsedda för just lärarutbildningarna? Och hur många fler timmar lärarledd 
undervisning kommer detta tillskott enligt statsrådets bedömning att ge? 

………………………………………

Camilla Waltersson Grönvall (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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